
Official Advisory Notice  

Wearing of Face Masks is Mandatory Starting from 1 August 2020 

The Malaysian Government has announced that wearing face masks in crowded public 
areas is mandatory starting from 1 August 2020.  

In line with this directive, all guests visiting Resorts World Genting must wear face masks 
with effect from the same date. Anyone who does not wear a face mask will be denied entry 
to the resort. 

We thank you for your support in keeping the resort and our community safe. 

Click here to learn more about other health and safety measures we're practising at Resorts 
World Genting. 

 

Pemakaian Pelitup Muka Diwajibkan bermula 1 Ogos 2020 

Kerajaan Malaysia telah mengumumkan pemakaian pelitup muka di tempat awam bersesak 
adalah diwajibkan bermula 1 Ogos 2020. 

Selari dengan arahan ini, semua pengunjung Resorts World Genting mesti memakai pelitup 
muka berkuatkuasa mulai tarikh tersebut. Sesiapa yang didapati tidak memakai pelitup 
muka tidak akan dibenarkan memasuki resort. 

Kami mengucapkan terima kasih atas kerjasama anda dalam memastikan keselamatan 
resort dan komuniti kami. 

Klik sini untuk ketahui lebih lanjut langkah-langkah kesihatan dan keselamatan kami di 
Resorts World Genting. 

 

2020 年 8 月 1 日开始，所有人一律须强制性佩戴口罩 
 
马来西亚政府已經正式宣布，从 2020 年 8 月 1 日开始，所有人在公众场所一律需强制性佩戴

口罩。  

为了配合此项措施，所有到访云顶世界的游客在同一日期开始也必须戴上口罩。任何拒绝佩戴

口罩者将被禁止进入云顶世界。 

我们感谢您的全力支持及配合，以维护我们的度假胜地卫生及安全。 

点击此处以更深入了解我们在云顶世界所采取的一系列卫生及安全措施。 

 

 

 

https://www.rwgenting.com/Resort-Reopening-Guide/
https://www.rwgenting.com/Resort-Reopening-Guide/
https://www.rwgenting.com/Resort-Reopening-Guide/

